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Pani

Karolina Jaczewska-Szymkowiak

Radna Rady Miejskiej Legnicy

Szanowna Pani Radna,

W  odpowiedzi  na  Pani  interpelację  z  dnia  21  lutego  br.  W  sprawie
podania  ilości  wolnych  miejsc  w żłobkach  miejskich  informuje,  że  aktualnie
wolne są 4 miejsca.

Jednocześnie informuję, że sytuacja ta bardzo dynamicznie się zmienia
zarówno w zakresie zmniejszania jak i zwiększania się wolnych miejsc. Wynika
to bezpośrednio z decyzji rodziców (opiekunów) posyłających dzieci do żłobka
o wycofaniu bądź woli ich przyjęcia.

Z poważaniem

    Z up. Prezydenta Miasta

     Krzysztof Duszkiewicz

      (Zastępca Prezydenta)

Otrzymują:

1. Adresat.
2. Biuro Rady Miejskiej Legnicy.
3. Wydział Organizacji, Kadr i Kontroli UM Legnica.
4. a/a


